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Protokół Nr 8/2020 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 25 sierpnia 2020 r. 
 

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Urzędu Miasta w Białogardzie  
Obecni wg załączonej listy. 
 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie udzielenia Burmistrzowi Białogardu wotum zaufania z tytułu raportu o stanie Miasta 
Białogard w roku 2019 – druk A, 

b) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Białogard na dzień 31 grudnia 
2019 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 2019 – druk B, 

c) w sprawie absolutorium dla Burmistrza z tytułu wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 2019  
– druk C, 

d) w sprawie zgody na podstąpienie przez Burmistrza od żądania zwrotu części udzielonej bonifikaty 
od ceny nieruchomości – druk D, 

e) w sprawie utworzenia Centrum Usług Wspólnych oraz nadania mu statutu – druk E, 
f) w sprawie porozumienia Miasta Białogard z Gminą Białogard i Gminą Tychowo w celu 

wyznaczenia aglomeracji – druk F, 
g)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2020 – druk G, 
h) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2020-2029  – druk H. 

3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia.                                          
      
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Paweł Szyszlak. 
Komisja przyjęła protokół z ostatniej Komisji oraz przedstawiony porządek, głosując: za-5  
(jednogłośnie). Przewodniczący Komisji poinformował, że zaprosił mieszkankę Białogardu  w sprawie 
projektu uchwały – druk D.  Zaproszona osoba zreferowała stan rzeczywisty sprawy. Przewodniczący 
Komisji podziękował mieszkance za przybycie i przedstawienie sprawy. Komisja zaopiniuje projekt 
w odpowiednim punkcie. 
 

Ad 2  

Komisja rozpatrzyła następujące projekty uchwał: 
a) w sprawie udzielenia Burmistrzowi Białogardu wotum zaufania z tytułu raportu o stanie Miasta 

Białogard w roku 2019 – druk A, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
  

W wyniku braku dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

b) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Białogard na dzień 31 grudnia 
2019 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 2019 – druk B, 
Przedstawiła: Skarbnik Miasta Iwona Kubiak 
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Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – zapytał skąd nadwyżka w kwocie 4 mln 200 tys. zł? 
Sekretarz – odpowiedział, że część inwestycji nie zostało zrealizowanych, m.in. ścieżki rowerowe. 
Skarbnik Miasta – przedstawiła szczegółowo niewykorzystane środki na plany inwestycyjne oraz 

zapisanie wolnych środków w budżecie Miasta na rok 2020. 
Przewodniczący Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

c) w sprawie absolutorium dla Burmistrza z tytułu wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 
2019  – druk C, 
Przedstawił: Przewodniczący Komisji Paweł Szyszlak 

 
W wyniku braku dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

d) w sprawie zgody na odstąpienie przez Burmistrza od żądania zwrotu części udzielonej bonifikaty 
od ceny nieruchomości – druk D, 
Przedstawiła: Burmistrz Białogardu Emilia Bury 
  

Przewodniczący Komisji – po wcześniejszym wysłuchaniu mieszkanki oraz  po wyczerpaniu dyskusji 
poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-4, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

e) w sprawie utworzenia Centrum Usług Wspólnych oraz nadania mu statutu – druk E, 
Przedstawiła: Burmistrz Białogardu Emilia Bury informując o  
 

W trakcie dyskusji Komisja poprosiła Panią Burmistrz, aby na Sesji podczas przedstawiania tego 
projektu poinformować o skutkach  finansowych podjęcia tej uchwały, jakie koszty ulegną zmniejszeniu  
i skąd wynikają ogólne korzyści. 
Przewodniczący Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-4, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

f) w sprawie porozumienia Miasta Białogard z Gminą Białogard i Gminą Tychowo w celu 
wyznaczenia aglomeracji – druk F, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 

W wyniku braku dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

g) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2020 – druk G, 
Przedstawiła: Skarbnik Miasta Iwona Kubiak 

 
W wyniku braku dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

h) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2020-2029  – druk H. 
Przedstawiła: Skarbnik Miasta Iwona Kubiak 
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W wyniku braku dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

W tym miejscu o godz. 1610 Przewodniczący Komisji opuścił obrady i prowadzenie obrad przejął 
Wiceprzewodniczący Komisji radny Mariusz Smoliński. 

 

i) w sprawie nadania medalu „Za zasługi dla miasta Białogard” – druk J, 
Przedstawił: Przewodniczący Rady Tomasz Strząbała 

 
W wyniku braku dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-4 (jednogłośnie). 

j) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad udzielania z budżetu Miasta dotacji na 
dofinansowanie  kosztów inwestycji w zakresie wymiany źródeł ogrzewania węglowego 
w budynkach lub lokalach mieszkalnych -  druk K, 
Przedstawił: Przewodniczący Rady Tomasz Strząbała 

 
W wyniku braku dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-4 (jednogłośnie). 

Na tym zakończono w/w punkt. 
Ad 3 

W sprawach różnych  Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące pisma Prezesa 
Regionalnego Centrum Medycznego Sp. z o.o. w Białogardzie: 
- pismo znak RCM/792/2020 z dnia 17 czerwca 2020 r. w sprawie dofinansowania budowy bloku 

operacyjnego oraz dostosowania pomieszczeń parteru w Szpitalu przy ulicy Chopina 29 do wymogów 
Rozporządzenia Ministra Zdrowia na Izbę Przyjęć, Pracownię Fiberoskopii i poradnie specjalistyczne 
zaopiniowała negatywnie, głosując: za-1, przeciw-2, wstrzymało się-1, 

- pismo znak: RCM/1000/2020 z dnia 28 lipca 2020 r. w sprawie zwolnienia Szpitala Powiatowego w 
Białogardzie z podatku od nieruchomości za okres od sierpnia do grudnia 2020 r. zaopiniowała 
negatywnie głosując: za-1, przeciw-2, wstrzymało się-1. 

Ponadto radni poruszyli następujące sprawy: 
J.Leszczyk – prosił o ujęcie w informacji Burmistrza przygotowania szkół do nowego roku szkolnego. 
M.Kopczyński – poruszył sprawę braku krawężników wzdłuż alejek w parku im. prof. Mroczkiewicza. 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że są dwa grunty utwardzone a tego, o którym mówi Radny  nie było 

w projekcie - to jest tzw. przedept. Główne aleje posiadają krawężniki. 
M.Kopczyński – pytał co ze schodami dla niepełnosprawnych, kiedy ruszą prace? 
Z- ca Burmistrza – poinformowała, że będzie nowy zjazd. We wrześniu ruszą pierwsze roboty, będzie 

budowana nowa rampa przy rzece. 
M.Kopczyński – prosił, aby zwrócić uwagę na stawiane lampy w parku im. prof. Mroczkiewicza, aby 

zostały postawione w pionie. 
J.Leszczyk – poruszył sprawę zaniedbanych wykopów podziemnych, które są jedyną atrakcją na Placu 

Wolności. 
Na tym zakończono w/w punkt. 

Ad 4 
Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1650 zakończono Komisję. 

Protokołowała: M.Zimmer 
         Przewodniczący Komisji 

             /-/ Paweł Szyszlak 


